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Poskusi reptilske Kabale: Nezemeljska ženska iz Pleiad spregovori (biologija 2) 
 
Biologija II 
 
Trans-dimenzionalna biologija. Skrivnosti. 
 
Kot sem že pojasnila v prvem videoposnetku o biologiji: "Biologija je ustvarjena iz višjih ravni", je 
zavest tista, ki odraža svojo lastno senco in manifestira svojo obliko z vso namero. Z najbolj 
razširjenega vidika ne obstajata duhovni in materialni svet, saj je to povsem dualistični koncept, 
ki je jasno ustvarjen s stališča, kjer ima vse kontrast, nasprotje, dvojnost in kjer obstaja omejeno 
dojemanje. 
 
Obstaja le eno veliko Vse, enotnost ali velika zavest, ki ima več točk pozornosti, ki jih zaznavamo 
kot izolirane osebe, vendar so vse povezane in sestavljajo veliko Vse, Izvirni vir, veliki Jaz. Vsaka 
oseba je popoln holografski delček velikega Vsega, Izvora. 
 
Beseda holografski izhaja iz grških besed "holos" popoln in "graphos" napisan. Pomeni, da je 
popolna ali popolnoma utelešena, nekaj, kar zajema in vključuje vse skupaj, ne da bi kaj izpustili. 
Beseda je običajno povezana z "optično holografijo", beseda hologram izhaja iz tega, iz koncepta, 
da je slika popolna, ker je tridimenzionalna in vključuje vse podrobnosti. 
 
Vsaka oseba, ki je holografski delček izvirnega Vira, je obdarjena z vsemi lastnostmi izvirnika, ker 
je sama po sebi izvirnik. Analogija z uporabo optične holografije je, da če imamo hologram in ga 
razdelimo na dva dela, nimamo dveh polovic izvirnika, ampak imamo dve popolni sliki, enaki 
izvirniku, le da sta pol manjši, če ju nato ponovno razdelimo na 4, 8 ali na poljubno število 
fragmentov, bo vsak od njih imel celotno sliko, vključno z vsemi podrobnostmi in vsemi podatki 
izvirnika. 
 
To se zgodi z dušami, ki niso nič drugega kot holografski fragmenti Prvotnega vira. Vsak od nas z 
zavestjo in dušo je po svoje izvorni Vir. To pomeni, da imamo enake ustvarjalne moči kot izvirni 
Vir. Vsi ustvarjamo ne le svoj svet, temveč tudi svoje lastno vesolje in ga razlagamo s svoje 
posebne točke pozornosti. Ravno ta točka pozornosti vas vodi k temu, da se dojemate kot 
omejene in da domnevate, da je to, kar doživljate v svojem življenju, posledica zunanjih 
dejavnikov ali elementov. Toda tako razmišljanje je deterministično razmišljanje. Kot sem že 
večkrat ponovila, vas omejuje le misel, da ste omejeni. 

https://www.youtube.com/watch?v=Zp-yKDhcR5A
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Vse, kar se dogaja v tako imenovanem zunanjem svetu, zaznavamo s čutili in nato možgani z 
uporabo prejšnjih vzorcev in idej v obliki dogovorov interpretirajo prejeta sporočila, da bi jim dali 
vrednost, vendar je vse zaznava-interpretacija, zato je rezultat vsega, kar posameznik zaznava kot 
zunanjo resničnost, le odraz izkušenj, ki jih je imel prej, in njegovega sistema vrednot. 
 
Zato ustvarjamo svojo lastno resničnost, saj vidimo in se osredotočamo le na tisto, kar nas 
zanima, kar najbolj pritegne našo pozornost, pri čemer ignoriramo vse drugo. Vedno bomo prejeli 
več tistega, kar je deležno največ naše pozornosti. Na koncu ni ničesar zunanjega od naše 
posebne interpretacije tega, kar imenujemo zunanji svet, vendar ta zunanji svet ni nič več kot le 
več nas samih. Zrcalo naše notranjosti. 
 
Kot smo povedali v prvem videoposnetku. Za Taygetsko znanost in tudi za mnoge druge rase je 
zavest tista, ki ustvarja materijo, kar neposredno velja za biologijo, kjer v tem primeru zavest in 
posebna namera posameznika odražata z višje ravni proti nižji svojo energijsko "senco", ki z 
uporabo načel stacionarnih valov in dominantnih frekvenc, ter ob upoštevanju oblik svete 
geometrije in njene matematike, materializira na nižji ravni potrebne informacije v obliki DNK, da 
nato oblikuje bitje ali avatar, ki ga bo tam uporabljal. Proces materializacije z eterične eksistenčne 
ravni na drugo, "materialno", se natančno podreja istemu načelu energije ničelne točke, vendar 
v obratni smeri, se pravi, namesto da bi dostopali do eterične ravni s fizične strani, da bi dosegli 
depolarizacijo energije, se to zgodi z eterične strani s polarizacijo energije v obliki stoječih valov, 
ki s pomočjo načela dominantnih frekvenc, tako dosežejo učinek na fizični strani. 
 
Enostranska ali enoplanska umetna sprememba DNK tvori spremenjeno telo, ki je spremenjeno, 
vendar genetsko nestabilno, saj ni rezultat naravnega nastanka. To poskušajo narediti negativci. 
To umetno bitje pestijo zdravstvene težave, večinoma rak, genetske in avtoimunske okvare, kot 
smo rekli. Prav tako umetno spremenjena bitja po navadi izginejo po nekaj generacijah, čeprav 
so ob novem nastanku očitno genetsko dominantna. Primer tega so koruza in druga transgena 
žita, ki najprej super-dominantno izpodrivajo naravne rastline, nato pa čez nekaj let ali nekaj 
generacij propadejo. Večja kot je kompleksnost DNK gensko spremenjenega posameznika, večja 
je verjetnost, da bo imel težave, ki nastanejo zaradi nezdružljivosti lastnih genov, ko se 
spremenjena skupina teh ne ujema z drugo skupino v istem posamezniku, kar povzroči neskladje, 
ki vodi do resnih zdravstvenih težav. Težave se bodo najprej pojavile v spermijih ali jajčnih celicah, 
torej v zigotah zaradi njihove velike genetske plastičnosti. 
 
To je še posebej resno v času razmnoževanja pri tako genetsko spremenjenih posameznikih, saj 
ima prihajajoča duša "odtis ali senco", utelešeno kot geometrijsko-matematični energijski 
fraktali, ki z umetnim spreminjanjem vstopajo v disonanco. Po načelu prevladujoče frekvence bo 
na koncu vedno prevladal admatični odtis. 
 
Zaradi tega se omenjeni posameznik bodisi ne bo uspel razmnožiti, izdelek bo sterilen ali, še huje, 
ustvarjeni izdelek bo imel nezmožne deformacije. V najboljšem primeru se lahko posamezni 
proizvod razmnožuje nekaj generacij, preden neskladje med odtisom DNK in spremenjeno DNK 
povzroči ali ustvari težavo, ki se bo končala z njegovo genetsko linijo. 
 



Kot je bilo že navedeno v drugih videoposnetkih, se zapletena DNK človeškega bitja, če je bila 
invazivno spremenjena, hitro vrne v svoj prvotni vzorec. Z njo dosežemo le izolirane posameznike 
ali končne linije z genetskimi različicami. Edini način, na katerega je negativcem uspelo trajno 
spremeniti človeško DNK, je uporaba naprednega mentalnega nadzora, s katerim omejujejo in 
usmerjajo posameznikovo zaznavanje in kjer manipulirajo z njegovo zavestjo in admo, ko želijo 
vklopiti ali izklopiti gene, potrebne za dosego želene genetske spremembe. Ta metoda je 
učinkovita in jo že tisočletja uporabljajo tako pozitivne kot regresivne invazivne rase. Težava te 
metode je v tem, da ima le dolgoročne rezultate in tudi nepričakovane rezultate ali pa jo je težko 
uspešno nadzorovati ali predvideti. 
 
Druga težava te metode je, da ne ustvari genetsko nove rase, ampak ji uspe le filtrirati ali izbrati, 
kateri geni se bodo aktivirali in kateri ne, v omejenem okviru s tem, kar je že prisotno v genomu 
prvotne rase. 
 
Treba je omeniti, da ta metoda upošteva dejstvo, da je zavest tista, ki glede na to, kar zaznava v 
zunanjem svetu s svojimi čutili, vklaplja ali izklaplja določene gene, saj ti niso statične entitete, 
temveč so dinamični in se vedno spreminjajo. Geni so po svoji zasnovi narejeni tako, da se 
odzivajo na zaznave in zavest. 
 
Tako genetiki Kabale, ki delajo za vlado v ozadju na Zemlji, kot številne regresivne rase so 
zainteresirani za pospešitev procesa, v katerem se duša ali adma uporablja za odražanje 
sprememb DNK njihovih stvaritev genskega inženiringa. Najprej poskušajo ustvariti bitje, ki jim 
ustreza za njihove načrte, naj bo to klon, hibrid, himera ali super-vojak z izboljšanimi lastnostmi 
za boj, nato pa umetno spremenijo admo ali dušo, da se energetsko ujema ali je v frekvenci z 
bitjem, ki so ga ustvarili, s čimer se genetske spremembe utrdijo ali zapečatijo, da bi lahko dosegli 
novo vrsto ali vsaj trajno in ponovljivo genetsko spremembo. 
 
To se poskuša na več načinov, najpogosteje tako, da se uspe izolirati admo ali signal duše, saj ta 
ni nekaj lokaliziranega ali ločenega, ampak je signal izvornega vira, s pomočjo prefinjenega 
aparata subtilnih frekvenc na način energijskega trans-dimenzionalnega zabojnika-baterije, ki 
temelji na načelih energije ničelne točke, kjer se z vrsto izkušenj, ki jih nadzorujejo napredni 
računalniki, posameznika usmerja, da želi živeti ali izkusiti bitje, ki so ga prej umetno ustvarili. 
Adma se ne umakne ali poskuša pobegniti, ker je v frekvenci, ki je skladna z njo, zaradi česar 
verjamete, da ste v fizičnosti ali inkarnaciji, in vam daje izkušnjo, ki je zelo podobna tisti, ki bi bila, 
če bi imeli telo, v tem primeru telo, iz katerega je bila izvlečena, vendar je znotraj umetne naprave 
ali posode. 
 
Na ta način je mogoče podvojiti ali kopirati adma, tako da ima več umetnih posod z istim 
dogovorom o frekvenci adma, ki prejemajo isti signal iz vira, podobno kot več radijskih 
sprejemnikov, ki so uglašeni na isto postajo, predvaja isto glasbo. 
 
Kot različica zgoraj navedenega bo novemu biološkemu bitju umetno vsiljen niz 
elektromagnetnih frekvenc, medtem ko bo zaprto v medicinskem kokonu, kjer bo podvrženo 
dolgemu nizu umetno ustvarjenih, računalniško nadzorovanih izkušenj, ki spremenijo sistem 
zaznavanja in vrednot posameznika adma, ki ne razlikuje med simulacijo in resničnim življenjem. 



Te posebne elektromagnetne frekvence, ki jih nadzorujejo računalniki, v možganih umetno 
odražajo podobe in zaporedja izkušenj, ki jih želijo genetiki, in gre za isto tehnologijo, ki se že 
uporablja za nadzor prebivalstva, ko se prenaša prek stolpov mobilne telefonije. 
 
Da bi našli adme, ki že imajo frekvenco, podobno frekvenci, ki se išče za določen projekt, so ljudje 
pregledani z naprednim laserskim spektrometrom, ki dobesedno bere frekvence svetlobe ali avre 
osebe. Rezultat se filtrira prek računalnika, ki poda rezultate glede na tabelo ali predhodno 
napisan program. 
 
To se izvaja na popolnoma enak način, kot se uporablja za odčitavanje kemične sestave zvezde, 
oddaljene več sto svetlobnih let. 
 
Ti laserski spektrometri za branje adme so ali se nahajajo predvsem v sistemih FLIR ali Front 
Looking Infra-Red, kar je angleška kratica, v opremljenih letalih, kot so številni neoznačeni črni 
helikopterji, letala s fiksnimi krili in brezpilotna letala. Znano je tudi, da imajo majhne prenosne 
enote v velikosti mobilnega telefona. V primeru sistemov FLIR ne potrebujejo laserja, kadar so 
blizu cilja. Te zmogljivosti nimajo vsi sistemi FLIR, temveč le tisti, ki so zasnovani ali opremljeni za 
ta namen. 
 
Ta sistem služi tudi za odkrivanje nezemeljskih duš ali zvezdnih semen, ki prebivajo v "človeku". 
In s tem lahko glede na frekvenco oddane svetlobe dokaj natančno določite njegovo zvezdno 
poreklo, tako da rezultat primerjate s podatkovno bazo. 
 
Kontrolorji, Kabala v ozadju vlad, imajo obsežno zbirko podatkov s podrobnimi informacijami o 
zvezdnih semenih ali nezemljanih, ki so se infiltrirali kot človeška bitja ali uporabljajo človeško 
telo. Kdo so, kje so in katere rase so. 
 
Ko že najdejo admo, ki se dovolj strinja z njihovimi načrti, bodo subjekt ugrabili in ga uporabili za 
poskuse in genetske načrte. Ker je frekvenca adme neposredno povezana z genetiko 
posameznika, če tisti, ki izvajajo genetske spremembe, pogosto potrebujejo določeno lastnost ali 
posebnost, bodo pogosto ugrabili določenega posameznika ali genetsko sorodno družinsko linijo 
posameznikov, ki si delijo zanimive posebne lastnosti, koristne za njih. Primer tega je genetska 
linija, ki je potrebna za nastanitev reptilskih duš. 
 
Vse ugrabitve se ne izvajajo iz enakih razlogov, obstaja veliko vzrokov, zaradi katerih lahko 
posameznika, družino ali skupino ljudi ugrabijo ali ponavljajoče ugrabijo. Prav tako ne gre za nov 
pojav, saj je podan že od začetka časov, tako na Zemlji kot na vseh drugih planetih z biološkim 
življenjem, ki temelji na DNK. To pa zato, ker je več ras zasadilo svoja življenja po vsej galaksiji in 
se nenehno vračajo, da bi videli, kako so napredovali njihovi presadki. Popolnoma enake vrste 
najdemo na več planetih, če le izpolnjujejo potrebne zahteve za pravilno razmnoževanje in razvoj 
te vrste. Veliko planetov ima iste vrste, vendar se nekatere od njih lahko najdejo na enem planetu, 
na drugem pa ne. Redko najdemo vrsto, ki je prisotna izključno na enem samem planetu. Na 
enem ali več jih je, na drugih pa ne. 
 



Te vrste sejejo druge, bolj napredne, z možnostjo medzvezdnega letenja, ki izpolnjujejo različne 
načrte, od izkoriščanja naravnih virov do povsem altruističnih, ki si prizadevajo le za ustvarjanje 
novih svetov v harmoniji ali pa želijo določeni vrsti le zagotoviti habitat, ki ji je naklonjen, da se 
lahko svobodno razvija in ohranja, kar jo pogosto reši pred izumrtjem. 
 
Večina ljudi povezuje ugrabitve z nečim negativnim, toda ugrabitve, ki jih bom zaradi 
pomanjkanja boljšega imena imenovala "izvirne", so vedno pozitivne. Ena od vrst, ki se največkrat 
ugrabijo, so različice malih sivih. Razumeti je treba, da je bilo registriranih vsaj 165 različnih vrst 
sivih, med katerimi je nešteto podvrst. Večina ima biologijo, ki temelji na botaniki, to pomeni, da 
so s strogo genetskega vidika rastline. Obstajajo pa tudi na osnovi silicija, na osnovi ogljika, 
podobne človeški, ter umetno-robotične in biološko-robotične, pri čemer sta zadnji dve večinoma 
v službi regresivnih negativcev. 
 
Ti dobrohotni mali Sivi imajo za cilj skrb za biologijo na Zemlji in so splošno znani kot Vrtnarji. Ko 
nekoga ugrabijo, jih zlahka zamenjamo za negativce, saj so netaktni, zelo brezobzirni in v svojih 
postopkih zelo nagli. Delujejo zelo mehanično z edinim namenom, da postopek hitro končajo, saj 
imajo v isti noči še veliko drugih opravkov. 
 
Vendar jih ne smemo zamenjevati z robotskimi sivimi v službi negativcev. Ti so posebej zasnovani 
tako, da se poskušajo izdajati za dobrodušne vrtnarje. Najbolj razvpita razlika je, da pozitivni 
vrtnarji vedno delajo sami, medtem ko jih bo pri robotskih sivih nadzorovala druga rasa, navadno 
humanoidno-MILABa, Mantis ali Reptil. 
 
Njihovo delo je med drugim vračanje ali popravljanje genetike telesa v skladu s tem, kar potrebuje 
adma v njem, da lahko zadovoljivo nadaljuje ali konča svoj življenjski načrt. 
 
Spremenijo jedrno DNK kostnega mozga, tako da lahko ustvarijo matične celice, ki so v skladu z 
osnovo normalnega procesa podvajanja in obnavljanja celic v telesu, da so skladne z določeno 
frekvenco, ki jo Vrtnarji že imajo. 
 
Kako točno vse to počnejo, je občutljivo gradivo, saj bi ga negativci lahko uporabili. 
 
Genetsko in specifično frekvenčno bodo prilagodili tako jedrno kot mitohondrijsko DNK v jajčecih 
in v telesu ženske, da bo lahko podpirala potrebno frekvenco in genetiko svoje bodoče hčerke ali 
sina, za katerega že vedo, kdo in kako bo, to večinoma, če je izdelek višje admatske frekvence od 
matere, kot v primeru, ko bo človeška mati rodila zvezdno seme, čeprav to ni fiksno pravilo in je 
odvisno od vsakega primera. To se lahko zgodi več desetletij pred nosečnostjo ali tik pred njo. Na 
enak način bodo prilagodili tudi genetiko očeta, da bo ta v skladu s tem, kar je bilo že načrtovano 
z eterične ravni, in tudi v tem primeru se to lahko zgodi več desetletij prej. 
 
Prilagodijo tudi telo, ki ga ne bo več uporabljala duša ali adma, ki bo po lastnih načrtih izpred 
rojstva zapustila zdravo telo, in ga prilagodijo tako, da ga bo lahko druga adma uporabljala na 
"walk-in" način: 
 



Velikokrat želi adma živeti le do določene starosti, le določene izkušnje. Velikokrat se dogovorijo, 
da odidejo z nesrečo ali kaj podobnega, drugič pa lahko, če se nekdo drug z druge strani strinja, 
podeduje zdravo telo, ki nadomesti prvotno admo, čeprav ohrani spomine na prvotno, saj ti 
spomini ostanejo v fizičnem umu ali mreži nevronov in ki so kot trdi disk zapisani tudi v DNK. 
Spomini so nejasni in nova adma se bo počutila kot prejšnja in nova oseba, saj se lahko spomni 
ali pa tudi ne, da je vstopila kot "walk-in". 
 
Razlog, zaradi katerega se zdi, da negativci iščejo duše ljudi, je v tem, da jih uporabljajo in 
eksperimentirajo na njih, da bi telesa prisilili k utrjevanju umetnih sprememb, ki so jim jih dali s 
svojimi eksperimenti, kot smo že povedali. To se največkrat zgodi pri vojaških ugrabitvah ali 
"MILAB", kot jih imenujejo. Dogaja se, da skušajo samo obvladati tisto tehnologijo, ki so jo druge 
rase, kot so Vrtnarji ali mi, že izpopolnile. Ne vedo pa, da obstaja meja, ki je ni mogoče na noben 
način spremeniti in ki jo določata duša sama in Vir. 
 
Nima smisla igrati se boga in tako spreminjati toliko organizmov, saj se vedno znajdejo v slepi ulici 
in bodo v nekaj generacijah izumrli. Vir ve, kaj počne in zakaj to počne, in ve, kako se zaščititi, saj 
je kot združitev vseh zavesti moder, že ima samoobrambne mehanizme za preprečevanje 
regresivnih in okrutnih poskusov, katerih cilj je ustvariti suženjske rase, "popolne za njihove 
namene". Ni časa, z najbolj razširjene perspektive je vse že, zato je vse, kar poskušajo regresivni, 
ki so sami po sebi del Vira ali Prvotnega Jaza, že predvideno. 
 
"Brez duše ni pravilnega temelja v genih", zato želijo najti način, kako dušo spremeniti ali z njo 
manipulirati in jo uporabiti za svoje namene. To je genski inženiring na ravni duše. 
 
Z vidika človeških ali humanoidnih ras, ki temeljijo na lyriski genetiki, obstajata dva razreda: 
Primarni so tisti, ki so sprejeti, ki so se manifestirali neposredno iz prvotnega vira. 
Sekundarni, ki so tisti, ki so posledica umetne spremembe primarnega. 
 
Ker so ljudje lyrijskega izvora, vendar je njihova genetika omejena na tretjo gostoto, bi spadali v 
klasifikacijo sekundarnih ras. Pri tem moram še enkrat poudariti, da ker je raven zavesti 
posameznika tista, ki določa gostoto, ki jo bo zaznal, bo določala tudi aktivacijo njegovih lastnih 
genov. 
 
Ker je človeška rasa omejena na 3. gostoto tako z umetno vsiljenimi frekvencami kot z 
zaznavanjem zavesti, je njen DNK omejen, vendar še vedno popoln. Toda v trenutku, ko človek 
prestopi Van Allenove pasove, ki omejujejo 3. gostoto, in se v kratkem času premakne v 5. 
gostoto, bo neizprosno aktiviral vso svojo DNK, s čimer bo pridobil vse lastnosti in značilnosti 
primarne lyriske rase, ki ji pripada. 
 
Matrica in 3D kot vsiljena frekvenca hitro slabi zaradi številnih dejavnikov, ki so že bili izpostavljeni 
v videoposnetkih o Matrici, a kot da to ne bi bilo dovolj, se frekvenca celotnega kvadranta 
galaksije, v katerem se nahaja ta sončni sistem, dviguje, tako da je dvig človeške rase v 5. gostoto 
neizogiben. 
 



Glede na to, kar sem pravkar navedla zgoraj, vam moram dati opozorilo, ki ga je mogoče jemati 
kot dobro ali slabo, odvisno od zornega kota. Prebujanje individualne in kolektivne zavesti, 
neizogibno naraščanje frekvence iz 3. v 5. gostoto bo povzročilo bledenje ali uničenje vseh 
vrednot in značilnosti, ki so človeško raso opredeljevale na stotine, če ne celo tisoče let. 
 
Z zavedanjem, kaj se v resnici dogaja okoli njih, z delovanjem v 5. gostoti in z aktivacijo svojih 
genov iz dveh nitk 22-23 kromosomov v prvotni sistem 12 nitk 24 kromosomov, človeške rase ne 
moremo več obravnavati kot take. Dokler bodo omejeni na 3. gostoto in znotraj te matrice, bo 
vaša rasa kot taka ostala edina v Galaksiji, ko bo zunaj, ne bo več. S tega vidika so dogodki, ki ste 
jim priča danes, resnično konec človeške rase kot take. 
 
Na Zemlji sta znani le dve teoriji, ki pojasnjujeta obstoj življenja: 
 
1.) Kreacionizem, ki trdi, da je vse, tudi živa bitja, ustvarilo vsemogočno vrhovno bitje. To je 
podprto le s sistemom vsiljenih vrednot. 
 
2.) Evolucionizem, ki trdi, da je življenje nastalo v zelo dolgem času z naravno selekcijo. 
 
Naravni izbor deluje le v omejenem obsegu, saj lahko s to metodo filtrira in spreminja določene 
fizične lastnosti vrste po načelu preživetja močnejšega. Uporablja se tudi za umetno izbiro želenih 
lastnosti s kombiniranjem osebkov, ki jih imajo, z uporabo ali opazovanjem regresivnih in 
dominantnih genov. Tako so na primer nastale različne pasme psov na Zemlji. Vendar so vsi psi, 
še vedno iste vrste. 
 
Naravni izbor sam po sebi ne more ustvariti nove vrste iz druge, saj je le dejavnik okolja, ki glede 
na okoliščine filtrira določene posameznike od drugih. Ker so te okoliščine dejavniki, ki 
spreminjajo izkustveno dojemanje posameznika, ima Naravni izbor opraviti z nastankom novega 
bitja ali vrste, vendar ne z mutacijo, temveč, še enkrat, s posredovanjem ustvarjalne zavesti, 
vendar sam po sebi ne ustvari nobene nove vrste. Pes je pes, mačka je mačka, opica je opica in 
človek je človek. 
 
Delo Charlesa Darwina "Izvor vrst z naravnim izborom ali ohranjanje prednostnih ras v boju za 
življenje", prvič objavljeno leta 1859, je na prvi pogled zelo prepričljiva in logična teorija, vendar 
izkorišča človeško nezmožnost opazovanja vrst in njihovega dolgoročnega razvoja ter ne odraža 
zunanje resničnosti, ki bi jo empirično opazovala človeška znanost, saj zanjo ni nobenega dokaza, 
ni nobenega prehodnega fosila, zaradi česar je še ena vsiljena teorija, v katero je človeška 
populacija prisiljena verjeti in jo imeti za dokazano znanstveno dejstvo. Charles Darwin je bil 
prostozidar 33. stopnje in član Kraljeve Družbe. Njegovo delo je bilo vsiljeno z namenom 
nadzorovanja in utišanja drugih naravoslovcev tistega časa, ki so že oblikovali svoje teorije, s 
katerimi bi lahko razkrili laži nadzorne Kabale. 
 
Za sistem verovanja Taygete, njegovo umetnost, duhovnost, filozofijo in znanost, ki so vsi skupaj 
enaki, velja, da ni fizičnega sveta in ločenega duhovnega sveta. Prav tako je sprejeto, da ni ločenih 
eksistenčnih ravni, temveč da vse temelji na mejah dojemanja vsakega posameznika-zavesti in da 



to določa raven, v kateri živi. Če so zgoraj in v drugih delih eksistencialne ravni omenjene kot 
ločene, je to zgolj za referenco, da bi lažje razumeli koncept. 
 
Večja ko je zavest, več stvari posameznik ozavesti, več stvari zaznava, zato uresničuje vedno višje 
ravni, saj te vedno naraščajo v kompleksnosti. Raven zavesti določa, katero raven lahko zaznavate 
in kje boste. 
 
Sprejeto je, da fizični svet ne obstaja, temveč je vse ideja, utelešena v zavesti. Fizični svet je le del 
velike medsebojno povezane celote, v kateri soobstajajo in hkrati obstajajo vse bivanjske ravni, 
ki skupaj tvorijo izvorni Vir, veliki Jaz. Vse navidezno posamezne zavesti so holografski fragmenti 
velikega Jaza in same po sebi so veliki Jaz ali Vir sam, te pa so le točke pozornosti ali vozlišča 
stoječih valov, grebeni valov, v neizmernem morju zavesti. Zavesti so le valovi, ki premišljujejo in 
skrbijo za svojo končno naravo, medtem ko so v sebi, morju zavesti, eno in isto, nerazdružljivo. 
 
Vsaka posamezna zavest ni nič drugega kot tok, ki teče od najosnovnejšega nazaj k 
najkompleksnejšemu in se spominja, kaj je, kaj je vedno bila, medtem ko napreduje v svojem 
duhovnem razvoju. 
 
Z višanjem ravni eksistencialne ravni ali ravni zavesti postaja čas vse bolj plastičen. Čas je le 
rezultat zavesti, ki vas zaznava in oživlja, da imate izkušnjo. 
 
Za Taygeto vesolje, Vse, nikoli ni imelo začetka in nikoli ne bo imelo konca, samo je in vedno je 
bilo. Biologija, živali, rastline in drugo so neločljiv del te celote, neločljiv del samega vesolja. So 
senca na nižji ravni nečesa vedno bolj zapletenega na višjih ravneh. Koliko vsega lahko 
zaznavamo, je v celoti odvisno od naše ravni zavesti. 
 
Ni dobrih ali slabih bitij, vsa so neločljivi deli istega Prvotnega vira, velikega Jaza. Dobro in slabo 
sta le točki pogleda, nasprotje za zaznavanje dvojnosti in dojemanja, ki temelji na tem, kar 
doživljamo v tem ali onem trenutku kot holografski fragmenti velike celote. Z napredovanjem v 
zavesti raztapljamo tudi idejo ločenosti, v katero vključujemo druge in vse drugo kot del sebe. Biti 
negativen ali imeti ideje, načrte ali regresivno in destruktivno vedenje je v nasprotju z načelom 
velikega "Jaz", ki združuje vse, saj se z rastjo v zavesti dvojnost raztopi. Prevlada le pozitivno, 
ljubezen, integracija vsega kot dela sebe. 
 
Z napredovanjem na ravni zavesti ter z vključevanjem in integracijo vseh stvari, zlasti drugih oseb 
in bitij z zavestjo kot del sebe, se individualnost ne izgubi, temveč se le razširi, saj bo na koncu 
vsaka zavest na holografski način dojeta kot veliki "jaz" ali Izvirni vir, ki je vedno bil. 
 
Vendar se s svoje sedanje ravni zavedamo, da vsega tega preprosto ne moremo razumeti, ker 
nismo opremljeni s svojega sedanjega položaja. Toda naše neusmiljeno prizadevanje za znanje 
nam bo vedno dalo nekaj več za učenje in nas bo vedno izzvalo, da bomo poskušali razumeti 
vedno bolj zapletene stvari, ko bomo iskali pot nazaj domov. 
 
- Swaruu iz Erre (9) 
-------- 



Gosia: Wow, precej intenzivne teme, ki si se jih lotila v tem eseju. Nekatere stvari sem že sumila, 
druge pa so zame nove. Na primer, na neki točki si razlagala, kako spreminjanje DNK brez 
prilagajanja admatske komponente povzroča napake, bolezni itd. 
 
Je morda to, kako so plazilci poškodovali naš organizem, ki je prežet s toliko boleznimi? Ker 
razumem, da so nas najprej poskušali spremeniti genetsko, potem pa so se, potem ko niso imeli 
velikega uspeha, zatekli k spreminjanju z mentalno manipulacijo ... a morda so rezultati ostali? 
Bolezni, zgodnje umiranje itd. 
 
Swaruu (9): Ne, ne zares, vendar ste blizu. Reptili so vašo DNK poškodovali samo z uporabo 
nadzora uma. Težava je v tem, da niso edini akterji... Obstaja še en del: Black Goo, ki spreminja 
in poškoduje DNK neposredno s skalarno frekvenčno tehnologijo zelo, zelo napredne narave. To 
temo obravnavam in o njej pišem prav zdaj v Biologiji IV. 
 
Gosia: Vidim. Katera rasa jo uporablja? 
 
Swaruu (9): Prihaja od zgoraj, iz višjih sfer, težko ga je natančno določiti. Toda naša znanost je 
ugotovila, da ne gre za "raso", ki jo je zasnovala, temveč je Goo sam rasa. In izvira s planeta kot 
njegova kri. Torej gre za planetarno energijo, planet kot živi organizem. In ni z Zemlje. Na Zemljo 
je vdrla v dveh obdobjih zgodovine. Pred 80.000 leti in nato še pred 12.500 leti med uničenjem 
planeta Tiamat. Posnema harmonični vtis/manifestacijo, zato je videti kot vir, čeprav to ni. Zato 
je tako nevarna. 
 
Gosia: Če boš v svojem eseju to podrobneje razložila, potem zdaj ne bom več spraševala o tem. 
 
Swaruu (9): Da, pravkar delam na tem. To je točno to, kar počnem. 
 
Gosia: V redu, nadaljujemo z naslednjo temo, ki si jo omenila. Rekla si, da zdaj ločujejo adme 
ljudi, da bi ustvarili novo raso, saj spreminjanje samo same DNK ne deluje. Rada bi te vprašala: 
kdo to počne v tem trenutku in zakaj? In katero raso poskušajo ustvariti in zakaj? 
 
Swaruu (9): Reptili: Kingu, Naga Draco in druge arconske rase. Maitre (visoki sivi) in nekatere 
frakcije Malakakov (visoki beli). Zakaj? Da bi ustvarili raso, ki jo je mogoče popolnoma izkoriščati 
in nima svobodne volje. Ljudje zanje niso tako dobri, saj se mnogi upirajo in v zadnjem času so se 
mnogi prebudili! 
 
Gosia: Ok, rekla si, da so izolirali signal adma in ga dali v nekakšno posodo... in mu dali lažno 
izkušnjo, tako da oseba misli, da je v telesu. Kako lahko vemo, da se to ne dogaja že zdaj z vsemi 
našimi rasami? Ali lahko potrdiš eno ali drugo? 
 
Swaruu (9): To se zdaj dogaja z vašo raso. V tem je problem. Poleg tega se izkušnje teh duš hranijo 
s pomočjo Matrice, stoodstotno lažne. 
 
Gosia: Da, vendar razumem, da se to zdaj dogaja izoliranim posameznikom, vendar se to še ne 
dogaja vsem nam skupaj. Zato nas na to opozarjate. Kajne? 



Swaruu (9): Glej na to takole: na Zemlji smo vsi pod 3D Matrico in 3D Matrica je na zelo resničen 
način tudi to! Programiranje nadzorovanega čutnega zaznavanja. In tudi potem ... obstaja globlja 
raven, ljudje, ujeti v zabojnikih z lažno izkušnjo znotraj lažne izkušnje, raven globlje. 
 
Gosia: Oh, okej... torej nismo vsi v zabojnikih. Koliko ljudi na Zemlji je v zabojnikih? 
 
Swaruu (9): Ne morem natančno vedeti, koliko jih je, a govorimo o nekaj sto tisoč ljudeh, morda 
celo o več kot milijonu. Ne morem vedeti zagotovo, ker so v DUMB-ih, globoko pod zemljo! 
Vendar ne manj kot nekaj sto tisoč. 
 
Gosia: Torej se še vedno razlikujejo od Ne-Resničnih ljudi, o katerih smo govorili? 
 
Swaruu (9): Ne, ne. Vsi ti so resnični ljudje, saj so signal iz vira, ki je ujet tam. Ne-Resnični ljudje 
nimajo signala, ki bi se ujel v past. 
 
Gosia: Kako lahko človek ve, ali je eden od teh? 
 
Swaruu (9): Ne more... ali pa je to globoko notranje spoznanje. Ali pa bi vam to lahko povedala 
druga ET frakcija (kot je moja). Težava je v tem, da tudi to tako ali tako vstopa v konflikt s tem, da 
ste znotraj 3D lažne Matrice. Skratka, ni lahko vedeti. Na koncu je z vidika ujete duše to le še ena 
izkušnja, nič drugačna od tega, da ima telo, telo počne isto kot posoda (je še ena posoda). Kajti 
to je izkušnja, ki je za dušo resnična. 
 
Gosia: Okej, ampak kako je njihova izkušnja lažna in jim je vsiljena? Če so tukaj in si z mano delijo 
isti svet? 
 
Swaruu (9): Enostavno. Niso. So eno stopnjo nižje. V svojem "svetu". Niso z vami. 
 
Gosia: Niso v moji bližini? Kje so? 
 
Swaruu (9): Globoko pod zemljo v posodi. To je popolnoma drugačen sklop ali dinamika iz 3D 
Matrice. V izkušnjah se ne prekrivata, čeprav domnevam, da bodo mnoge duše, ujete v posodah, 
imele izkušnjo, kot je bivanje v 3D Matrici, v kateri ste vi. 
 
Gosia: Razumem. Vau. Torej, kako se jim odvzame adma? 
 
Swaruu (9): Zdi se, da ugrabijo ljudi in prenesejo admo v zabojnik. Običajno to storijo majhnim 
otrokom. Ker jih je lažje programirati. 
 
Gosia: Kako je to mogoče narediti tehnično? Odstraniti dušo iz telesa? In kaj se zgodi s telesom? 
 
 
 
 



Swaruu (9): To se opravi s posodo, ki ima enako frekvenco kot prvotno biološko telo. To je 
tehnična naprava. Telo se vstavi v posodo in je podvrženo senzorični deprivaciji. Telo odstranijo, 
duša pa ostane tam in misli, da ima še vedno telo. Duša bo telo zapustila pod velikimi bolečinami 
ali stresom. Umakne se v posodo, zaradi katere "misli", da je ušla začetnemu mučenju. Telo dobi 
tudi velik odmerek živega srebra, ki umakne dušo, saj je zelo boleče, zlasti za majhne otroke. To 
je tudi razlog, da je živo srebro v cepivih, ki jih dobijo majhni otroci. Da bi jim odstranili dušo. O 
vsem tem imam podrobne informacije. 
 
Gosia: Ok, torej tega ni mogoče narediti samo ponoči med običajnim spanjem... najprej vas 
morajo fizično odpeljati tja, kajne? 
 
Swaruu (9): Tako je, najprej vas morajo odpeljati na ladjo ali v podzemno zgradbo. 
 
Gosia: Še vedno ne razumem, če je njihova duša v posodi, kako to, da potem živijo svoje izkušnje 
v novem telesu ali kako? In kako, če je njihova duša v posodi? Oprosti, vse to je zame nekaj 
novega. 
 
Swaruu (9): Gre za tehnološko napravo, ki upravlja frekvenco. Duši daje idejo, da živi, vendar je 
to računalnik, ki ji daje izkušnjo, vizualne učinke, zvoke in druge čute. Navsezadnje ni telesa, vse 
je energija. To energijo upravljajo z napravo. Gre za upravljanje frekvenc. Tako kot pri izolaciji 
možganskih valov za vsiljevanje podob, kot pri sintetični telepatiji. 
 
Gosia: In njihova prvotna telesa so uničena? 
 
Swaruu (9): Izvirna biološka telesa se uporabijo za upodabljanje osebe z reptilsko dušo v njej ali 
pa jih preprosto pojedo! 
 
Gosia: Ok, vau. Ali obstaja način, kako se pred tem zaščititi? 
 
Swaruu (9): Da, visoka frekvenca jih bo odvrnila od tega, da bi se vam sploh približali. Kot sem 
omenila v nekem drugem članku, višja kot je vaša frekvenca, bolj radioaktivni ste zanje. In 
najpomembnejši korak za dvig svoje frekvence nad to, da se zaščitite, je, da prenehate jesti živali. 
Tudi to so ljudje. Niso hrana! Če nekoga pojeste, s tem privolite, da vas pojedo tudi sami. 
 
Gosia: Razumem. Tu pa imam težave: Če nečesa ne vidim ali v nekaj ne verjamem, tega ni v 
mojem svetu? Predstavljaj si, da imam otroka. Te stvari, o katerih govorimo, niso v mojem svetu. 
O njih nimam pojma. V moji resničnosti niso obstajale. A mojega otroka še vedno vzamejo in to 
se zgodi. Kako si to razlagaš? Kdaj to preide v moj svet? Če prej nisem verjela ali nisem vedela za 
to? 
 
Swaruu (9): Ker je to na neki točki bilo ali je del vaše resničnosti, večinoma se to dogaja na 
podzavestni ravni in zaradi pogodb, ki ste jih sklenili še pred rojstvom. In tudi hkrati, če tega ni v 
vašem svetu, se vam ne bo zgodilo, tudi če ljudje vidijo te informacije, saj jim ne sporočamo le 
slabe novice, ampak jim sporočamo, da se lahko branijo. 
 



In to je še en primer dveh nasprotujočih si stvari, ki sta resnični. Na eni osebni ravni tega ni v 
vašem svetu, na drugi pa je, če vam je to všeč ali ne, in ne morete biti slepi za to grozljivo dejstvo, 
ki se dogaja deset tisočem ljudi po vsem svetu. Vsako leto po vsem svetu na milijone otrok izgine. 
In eden od glavnih razlogov, zakaj so ti otroci odvzeti in ne drugi, je ta, da uživajo meso. 
 
Gosia: To me pripelje do naslednjega vprašanja, ki sem ga nameravala zastaviti. Zakaj z nami 
delite te informacije, če bi lahko to, da nas nanje opozorite, pomenilo, da bodo postale bolj 
resnične? 
 
Swaruu (9): Ker je edini način, da se vse to ustavi, ta, da kot kolektiv rečete ne vsemu temu. Tudi 
na osebni ravni je vaš ne več kot dovolj. Moj glavni cilj pri vseh mojih informacijah je opolnomočiti 
ljudi. Da lahko mirno rečejo, da te stvari niso v njihovem svetu in da jih ni, a da je tudi to 
strupenjača v realnosti. Ne morete biti vsa ljubezen in svetloba, kot mislijo, da smo Pleiadčani. 
Imamo orožje in meče. 
 
Vsi se morate naučiti biti duhovni in pametno upravljati z resničnostjo, vendar se morate tudi 
naučiti, kdaj in kako ugrizniti. Toda ljudje ne morejo storiti ničesar, če ne poznajo dejstev, dejstev 
neverjetnega pomena, kot je ne jejte živali. Mislijo, da je uživanje zrezkov dovolj nedolžno. Pa ni! 
To vas obsoja, da postanete zrezek. Ljudje morajo vedeti takšne stvari! 
 
Gosia: Da, zelo pomembno. Omenila si tudi, da iščejo ali pa so že registrirali adme Zvezdnih 
Semen. Ali bi me moralo skrbeti? 
 
Swaruu (9): Ali res želiš to vedeti? 
 
Gosia: Seveda! 
 
Swaruu (9): Da res jih iščejo. Kot predstavnica skupine Rh negativ si še posebej izpostavljena. 
Vendar vas vaša naravna visoka frekvenca ščiti kot nepremagljiva energijska obleka. To ni 
obrobno, to je resnica. In strah je njihovo najbolj uporabljeno orožje. Če ste brez strahu, ste v 
Matrici nepremagljivi, in to dobesedno. 
 
Gosia: Toda za kaj so tarča? Da bi me spravili v zabojnik? 
 
Swaruu (9): V zabojnik vas ne morejo spraviti, ker gre zabojnik po frekvenci le tako visoko, kot 
gre (logično) lahko njegov ustvarjalec. Če ste višje, se boste preprosto umaknili iz zabojnika. In 
tako daleč, da bi se znašli v njem, tako ali tako ne boste nikoli prišli. Zato morajo najprej znižati 
frekvenco duše, da jo je mogoče namestiti v posodo in/ali pobrati. Zato v človeško prehrano 
potiskajo meso. 
 
Gosia: To, kar si pravkar povedala, je tako pomembno. In poleg tega moram reči. Ne bojim se. Ne 
vem, zakaj, ampak ni me strah. Ne morejo me vzeti. To preprosto vem. 
 
Swaruu (9): Potem ne morejo! To je tako preprosto! Če bi ljudje to vedeli, bi bil svet raj na Zemlji. 
 



Gosia: (Gosia): Ok, zdaj pa. Zadnje vprašanje o vsem tem in zaključimo z nečim bolj pozitivnim in 
lahkotnim. Omenila si, da je prehod v 5D neizogiben. In da človeška rasa ne bo več enaka. Da je 
to konec človeške rase, kot jo poznamo. Vem, da ne navajate datumov... ampak ali obstajajo 
kakšne napovedi, kdaj bi se to lahko zgodilo? Ali bom na primer to dočakala v tem življenju? 
 
Swaruu (9): Okoli leta 2025. 
 
Gosia: Res? 
 
Swaruu (9): Malo pred, malo po (To se nanaša na več časovnih obdobij, zato se ne strinjam z 
navedbo datumov). 
 
Gosia: Ampak, hočem reči, da bodo vsi lažni ljudje odpadli, da boste vsi prišli dol, da ne bo denarja 
itd. 
 
Swaruu (9): Da. 
 
Gosia: Wow! In še kratko vprašanje: Kaj se bo zgodilo z vsemi pozitivnimi dobrimi ljudmi, ki pa 
preprosto nimajo pojma o ničemer od tega? Ali bodo to lahko tudi oni doživeli, da jim bomo lahko 
povedali: Kako jim bomo lahko rekli: "Saj sem vam govorila? Ali pa bodo šli v svojo časovno linijo 
in bo tako, kot da so oni izginili in mi njim? Tako zelo si želim, da bi jim lahko povedala: To sem 
vam rekla. 
 
Swaruu (9): Odgovor na vsa vaša zadnja vprašanja je preprost in jasen: Vsak človek je časovna 
linija in vzporedna realnost zase, zato se bodo datumi, vnebovzetje in vse ostalo odvijali na 
oseben način. In vendar, ker so si te časovnice včasih dovolj blizu, da jih lahko obravnavamo kot 
"skupno realnost", potem lahko zelo dobro rečemo "vaš sem vam rekla". 
 
Gosia: Odlično! Tako zelo si želim to storiti! 
 
Swaruu (9): Potem boš. 
 
Gosia: Mnogi od nas tukaj tudi. Poglej, poglej, nismo bili nori! Vidite? 
 
Swaruu (9): Vem, tudi jaz. Računaj name! 
 
Gosia: Resnično upam, da se bo to zgodilo. Misliš, da boš do takrat tam? 
 
Swaruu (9): Ne vem, mislim, da bom. Doma nimam ničesar, kamor bi se lahko vrnila. Raje 
ostanem tukaj in pomagam. Zgodilo se bo veliko stvari, za katere boš lahko rekel: Saj sem ti rekla! 
 
 
 
 

 
Prevod: Stane 


